

ROTATION DIRECTEUR INTERNATIONAL CANADIEN

Ce recueil d'information sur la rotation des directeurs internationaux canadiens a été préparé grâce à la participation de PIP Brian Stevensen pour l'information de tous les Lions canadiens

S'il y a erreur ou omission SVP m'en aviser immédiatement au lionshist@quebeclions.ca et j'apporterai les corrections nécessaires.

CANADIAN INTERNATIONAL DIRECTOR CANDIDATE

This collection of information on the Lions of Canada International director candidate was prepared by PIP Brian Stevensen for the knowledge of all Lions in Canada.

If there are any errors or omissions please advise me immediately lionshist@quebeclions.ca and I will make the necessary corrections.

Gilles Melançon PID
Multiple District«U»Historien/ historian

Révisé/Revised 2007-07-25

HISTORY/HISTOIRE

CHANGES IN ROTATION JULY 2007 AT THE LIONS INTERNATIONAL CONVENTION HELD IN CHICAGO

At a meeting of all the Past International Officers in Canada (with the exception of PIP Coffin, and PID's Giffen, Constantini, Moore, Moshansky, Green, Maguire and Ward) it was decided that the following "rotation" should become the new "Gentlemen's Agreement", effective immediately:

2007-2009 - West - NW Ont, Man, Sask, AB/NE BC/ NWT, BC, Yukon (ID Hill is elected)
2009-2011 - MD A - Ontario
2011-2013 - West - territory as described above
2013-2015 - MD U - Quebec
2015-2017 - East - New Brunswick, Nova Scotia, PEI, Newfoundland
2017-2019 - MD A
2019-2021 - West
2021-2023 - MD A
2023-2025 - West
2025-2027 - MD A
2027-2029 - East
2029-2031 - MD U

I trust this will assist you in making a decision about your future.

Yours in Lionism,

Judge Brian Stevenson,
Past International President,
Lions Clubs International

The rotation between MD«A» and MD«U» was established in the year 1991-1992 at a special Council of Governors Meeting held in Niagara Falls, Ontario, when PID Ernie Moore and ID Gil Constantini presented a project where by the MD«A» would have three International Directors in a row then Quebec (MD«U») one. I was in attendance at that meeting.
Gilles Melançon PID

La rotation entre MD«A» et MD«U» a été établie en l'année 1991-1992 à un Conseil spécial des Gouverneurs se réunissant à Niagara Falls, Ontario, quand PID Ernie Moore et Directeur International ont présenté un projet par lequel le MD«A» aurait trois directeurs internationaux puis Québec, MD«U». J'étais présent à cette réunion.
Gilles Melançon PID

The following was submitted to me by PIP Brian Stevensen in 2007.

Ce qui suit m'a été soumis part Brian Stevensen

PIP Bonjour, Gilles :

Hello, Gilles:

The formula that has been in place for many years is as follows:

Up until the old MD -A split into MD-A and MD-U, the old MD-A got every second opportunity. When the split occurred, every second seat would still go to the two new MD's, with the rotation to be decided between the two. Because of the membership that existed at the time of the split (the "new" MD-A (Ontario) had approximately three times as many members as the "new" MD-U (Quebec) Ontario (in the recollection of PID's Woods and Murray) gets three in a row and then Quebec gets one. In other words, Quebec shares the Canadian Directorship with Ontario, and not with the other parts of Canada. Also, there is no agreement that in the other years the seat goes east to west to east - it can go to any other MD outside of MD's A and U. (In fact, however, due to a number of other circumstances, the seat has historically rotated from east to west in that order, and it is likely to continue on that basis when the next opportunity arises.)

La formule qui a été en place depuis plusieurs années est comme suit :

Avant que le MD«A» soit divisé entre le MD«A» et MD«U», le MD-A avait un candidat international à chaque deux ans. Quand la division s'est effectuée, chaque deuxième opportunité irait aux deux nouveaux MD avec la rotation à décider entre les deux.

Parce que le MD«A» a approximativement trois fois plus de membres que le MD«U» le MD«A» obtient trois candidats et le MD«U» un. En d'autres termes, le Québec partage les fonctions de directeur canadien avec Ontario, mais pas avec les autres régions du Canada.

En outre, il n'y a aucun accord qui dit que le candidat irait à l'ouest ou à l'est, il peut aller à n'importe quel autre MD en dehors du MD«A» et du MD«U». (En fait et en raison d'un certain nombre d'autres circonstances, le candidat a historiquement été alloué alternativement à l'est et à l'ouest, et est susceptible de continuer sur cette base quand la prochaine occasion se présentera.)

So, based on the agreed-upon formula, the future of the Canadian Directorship will be as follows:

Basé sur l'entente établie entre les parties la provenance des directeurs canadiens sera comme suit :

2005-2007 - MD-A (Terry Graham)

2007-2009 - the rest of Canada- le reste du Canada (except/excepté MD«A» & le DM«U»)

2009-2011 - MD-A

2011-2013 - the rest of Canada- le reste du Canada (except/excepté MD«A» & le DM«U»)

2013-2015 – MD«U»

2015-2017 - the rest of Canada- le reste du Canada (except/excepté MD«A» & le DM«U»)

2017-2019 - MD-A

2019-2021 - the rest of Canada- le reste du Canada (except/excepté MD«A» & le DM«U»)

2021-2023 - MD-A

2023-2025 - the rest of Canada- le reste du Canada (except/excepté MD«A» & le DM«U»)

The formula may be re-visited if, for example, the membership in any MD has a great increase or decrease in membership, or if an Executive Officer is elected from one of the MD's , or there is a re-structuring of the present MD's (I hear that some of the Lion leaders in Maine are pushing to join up with one or two of the New England MD's to form a new MD, and to break away from MD 41), etc., etc.

Cette formule pourrait être réexaminée par exemple si l'effectif d'un district multiple avait une augmentation appréciable ou si un officier était élu dans un district multiple ou s'il y avait un

restructuration des district multiple (il est possible que les district du Maine soient transférés en Nouvelle-Angleterre et se sépare du district multiple 41 des provinces maritimes.
Je fais parvenir une copie de ce message aux PID Murray et Woods pour leur commentaires s'ils le désirent.

I am sending a copy of this e-mail to PID's Woods and Murray for their information (and comment, if they wish).

If you have any questions, please do not hesitate to contact me.

Si tu as des questions, n'hésite pas à communiquer avec moi.
Brian Stevensen PIP